
Kungl Svea flygflottilj
F 8 kamratförening

2024-03-18

Protokoll fört vid F 8 kamratförenings årsmöte 15 mars 2024.
Årsmötet hölls i Flottiljen med 18 medlemmar närvarande.

Årsmötet inleddes med att vår ordförande Björn Kristoffersson bad om en stunds tystnad för att hedra minnet 
av de under 2023/24 bortgångna medlemmarna.

1. Årsmötets öppnande

Ordförande Björn Kristoffersson förklarade mötet öppnat.

2. Val av

A) Ordförande för mötet

Valdes Christer Lokind till mötesordförande.

B) Sekreterare för mötet

Valdes Anders Eklund till mötessekreterare.

C) Två justeringsmän tillika rösträknare att jämte ordförande justera protokollet.

Valdes Bertil Skoog och Lars Broddling till justeringsmän.

3. Fråga om årsmötet är behörigt utlyst

Årsmötet förklarades behörigt utlyst enligt stadgarna.

4. Fastställande av föredragningslista

Föreslagen föredragningslista fastställdes.

5. Upprop och fastställande av röstlängd för årsmötet

Beslutades att godkänna närvarolistan som röstlängd samt att förklara den omedelbart justerad. (Bilaga 1)

6. Styrelsens årsredovisning

A) Verksamhetsberättelse

Verksamhetsberättelsen var utskickad med kallelsen. (Bilaga 2)

Inga anmärkningar anmäldes.

Beslutades att godkänna verksamhetsberättelsen samt att lägga den till handlingarna.
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B) Ekonomisk berättelse

Den ekonomiska berättelsen var utskickad med kallelsen. (Bilaga 3)

Beslutades att godkänna den ekonomiska berättelsen samt att lägga den till handlingarna.

7. Revisorernas berättelse

Revisorernas berättelse var utskickad med kallelsen. Revisor Rolf Lenstam föreslog årsmötet att godkänna 
resultat- och balansräkning samt att tillstyrka ansvarsfrihet för styrelsen. (Bilaga 4)

8. Fastställande av resultat- och balansräkning

Beslutades att fastställa resultat- och balansräkning för för verksamhetsåret 2023.

9. Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen

Beslutades att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2023.

10. Val

Valnämndens förslag var utskickat med kallelsen. (Bilaga 5)

Valnämndens ordförande inledde med att berätta att det blir svårare att få folk att ställa upp för uppgifter 
inom kamratföreningen, bl.a. på grund av åldersläget. Vi bör börja fundera på verksamheten i framtiden. 

Björn Kristoffersson meddelade att styrelsen ännu inte aktivt hanterat denna fråga men har en mental 
beredskap för detta. Vi har ett bra samarbete med hembygdsföreningen, Ärna kamrat- och veteranförening  
samt F 18 kamratförening. En samverkan eller samgående med någon av dessa kan vara en väg framåt. 
Styrelsen tar med sig frågan i det fortsatta arbetet.

A) Ordförande för en tid av ett år

Valdes enligt valnämndens förslag Björn Kristoffersson till ordförande för ett år (omval).

B) Tre styrelseledamöter för en tid av två år

Valdes enligt valnämndens förslag, för en tid av två år:

Anders Eklund (omval)
Fredrik Lagerlöf (omval)
Hans Bergman (omval)

C) Två revisorer för en tid av ett år

Valdes enligt valnämndens förslag, för en tid av ett år:

Christer Lokind (omval)
Rolf Lenstam (omval)

D) En revisorssuppleant för en tid av ett år

Beslutades att denna befattning är vakant t.v.
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E) Valnämnd bestående av tre personer för en tid av ett år

Valdes enligt valnämndens förslag, för en tid av ett år:

Gert Jönelid (sammankallande) (omval)
Bertil Skoog (omval)
Hans Bergman (omval)

F) En suppleant i valnämnden för en tid av ett år

Beslutades att denna befattning är vakant t.v.

11. Fastställande av

A) Årsavgift för nästkommande år (2025)

Beslutades att årsavgiften skall vara oförändrad 100 kr.

B) Budget för verksamhetsåret 2024

Förslag till budget var utskickad med kallelsen. (Bilaga 6)

Björn Kristoffersson orienterade om innehållet i budget för 2024, särskilt vad avser minnesparken.

Planen är att minnesparken, som i stort är färdig genom Järfälla kommuns försorg, skall invigas hösten 2024 
eller våren 2025. Kamratföreningen har avsatt 30 000 kr för ett flygminnesmärke, placerad på en sten från 
Järvafältet. Minnesmärket i form av en grupp J 34 Hawker Hunter tas fram i samarbete med F 18 
kamratförening och kompletteras av en informationsskylt med en kort text om haveriet 1957 samt om de som 
förolyckades under tjänst vid F8.

Aktuellt arbetsläge är att föreningen kommer att presentera förslaget till minnesmärke för kommunen och 
även undersöka samverkan med den närliggande Ålstaskolan.

Beslutades att fastställa föreslagen budget för 2024.

C) Verksamhetsplan för år 2024

Förslag till verksamhetsplan var utskickad med kallelsen. (Bilaga 2 p. 9)

Beslutades att fastställa föreslagen verksamhetsplan för 2024.

12. Ärenden som av styrelsen hänskjutits till årsmötet

Inga ärenden förelåg.

13. Ärenden från mötet

Från årsmötet 2023 finns ett förslag om resa till Flygvapenmuseum. Ett fåtal intresseanmälningar har 
inkommit till styrelsen. Vid årsmötet tillkom ytterligare intressenter, fler än tio personer har nu anmält 
intresse.

En samordning med F 18 kamratförening bör undersökas.

Styrelsen hanterar detta och återkommer med ett förslag till genomförande, som underlag för en definitiv 
anmälan till deltagande.
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Bertil Skoog föreslog att fredagsträffar bör ha starttid kl 11.00 i stället för nuvarande kl 10.00. Björn 
Kristoffersson orienterade om att det finns begränsningar för möjligheterna att boka sammanträdeslokalen 
vid Flottiljen före kl 16.00. Vårens verksamhet är bokad men viss osäkerhet råder för fortsättningen. Andra 
lokaler inom kommunen kan vara aktuella. Styrelsen tar till sig detta i den fortsatta planeringen.

14. Årsmötets avslutning

Mötesordföranden förklarade årsmötet avslutat.

Vid protokollet Justeras

____________________ ____________________
Anders Eklund Christer Lokind
mötessekreterare mötesordförande

____________________ ____________________
Bertil Skoog Lars Broddling

Bilagor

1. Deltagarförteckning/röstlängd
2. Verksamhetsberättelse 2023 och verksamhetsplan 2024
3. Balansräkning 2023
4. Revisionsberättelse F 8 kamratförening
5. Valnämndens förslag 
6. Budget 2024
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